
Ερώτηση με αρ. 23.06.010.02.339, ημερομηνίας 29 Νοεμβρίου 2012, του βουλευτή 
εκλογικής περιφέρειας Λευκωσίας κ. Γιώργου Περδίκη

«Από  παλαιότερη  απάντηση  του  Υπουργού  Γεωργίας,  Φυσικών  Πόρων  και 
Περιβάλλοντος  σε  ερώτησή  μου  με  αρ.  23.06.010.02.077  πληροφορήθηκα  ότι  δεν 
επιτρέπεται  η  μεταφορά  προϊόντων  διαμέσου  της  Πράσινης  Γραμμής  τα  οποία  δεν 
καλλιεργούνται  στην  κατεχόμενη  περιοχή.  Στις  περιπτώσεις  που  γίνεται  μεταφορά 
προϊόντων  για  τα  οποία  υπάρχει  υποψία  ότι  μπορεί  να  μην  καλλιεργούνται  στις 
κατεχόμενες  περιοχές  το  Τμήμα  Γεωργίας,  βάσει  του  Άρθρου  2  σημείου  (4)  του 
Κανονισμού  1480/2004/ΕΚ,  ενημερώνει  την  Ευρωπαϊκή  Επιτροπή  και  δεσμεύει  τα 
προϊόντα μέχρις ότου αποφασιστούν περαιτέρω μέτρα.

Παρακαλώ τον αρμόδιο υπουργό να πληροφορήσει τη Βουλή των Αντιπροσώπων αν, 
βάσει του Άρθρου 2 σημείου (4) του Κανονισμού 1480/2004/ΕΚ, το Τμήμα Γεωργίας 
έχει ενημερώσει ποτέ την Ευρωπαϊκή Επιτροπή και, αν έχει δεσμεύσει προϊόντα μέχρις 
ότου αποφασιστούν περαιτέρω μέτρα, σε ποιες περιπτώσεις το έχει πράξει.» 

Απάντηση ημερομηνίας 30 Ιανουαρίου 2013 του Υπουργού Γεωργίας, Φυσικών 
Πόρων  και  Περιβάλλοντος  κ.  Σοφοκλή  Αλετράρη  στην  ερώτηση  με  αρ. 
23.06.010.02.339,  ημερομηνίας  29  Νοεμβρίου  2012,  του  βουλευτή  εκλογικής 
περιφέρειας Λευκωσίας κ. Γιώργου Περδίκη

«Αναφέρομαι  στην  επιστολή  της  Αν.  Γενικής  Διευθύντριας  της  Βουλής  των 
Αντιπροσώπων με ημ. 7 Δεκεμβρίου 2012, σε σχέση με την πιο πάνω ερώτηση του 
βουλευτή κ. Γιώργου Περδίκη, και σας πληροφορώ ότι, σε περίπτωση που υπάρχουν 
υποψίες για διακίνηση από τις κατεχόμενες περιοχές προς τις ελεύθερες περιοχές της 
Δημοκρατίας  γεωργικών  προϊόντων,  τα  οποία  δεν  καλλιεργούνται  στις  κατεχόμενες 
περιοχές,  ενημερώνεται  άμεσα  το  Τμήμα  Τελωνείων,  το  οποίο  με  τη  σειρά  του 
ενημερώνει την αρμόδια Ευρωπαϊκή Επιτροπή.

Σχετικά με το θέμα αυτό, το 2005 το Τμήμα Γεωργίας προώθησε προς το Τμήμα 
Τελωνείων  αιτιολογημένη  επιστολή  για  φορτία  ντομάτας  που  διακινούνταν  από  τα 
κατεχόμενα  εδάφη  προς  τις  ελεύθερες  περιοχές  της  Δημοκρατίας,  Οι  λόγοι  που 
οδήγησαν το Τμήμα Γεωργίας να προωθήσει  την επιστολή αυτή,  ήταν ότι  εκείνη  τη 
συγκεκριμένη περίοδο, οι κλιματολογικές συνθήκες στην Κύπρο δεν δικαιολογούσαν την 
παραγωγή  υψηλών  ποσοτήτων  ντομάτας.  Ως  εκ  τούτου,  η  διακίνηση  μεγάλων 
ποσοτήτων ντομάτας από τις κατεχόμενες στις ελεύθερες περιοχές, την περίοδο αυτή, 
δημιούργησε  υποψίες  ως  προς  την  προέλευσή  τους.  Στη  συνέχεια,  το  Τμήμα 
Τελωνείων ενημέρωσε σχετικά την Ευρωπαϊκή Επιτροπή.

Τέλος,  αναφέρεται  ότι  μέχρι  σήμερα  δεν  έχουν  εντοπισθεί  οποιοιδήποτε 
επιβλαβείς οργανισμοί, ώστε το Τμήμα Γεωργίας να προβεί σε δέσμευση προϊόντων.

Με την ευκαιρία αυτή, σας διαβιβάζω τους χαιρετισμούς μου.»
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